
Motion till årsmöte 2024 inom Norra Åbyggeby Byvägars Samfällighetsförening 

 

Föreningsavgift 

Då vi fått tydligare besked om att vi inte får avsätta medel till annat än just skötsel av vägarna samt 

att det under kommande två åren knappast är försvarbart att utföra större förbättringsarbeten (pga  

pågående uppgrävning av vägbanorna), så anser jag att föreningens egna kapital är onödigt högt. 

Jag föreslår därför att styrelsen till årets årsmöte sänker årsavgiften så mycket att det klart negativt 

påverkar den egna behållningen vid årets slut. 

Norra Åbyggeby 2024-02-11 
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